

## SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

<b>Subject (科目):</b>	<b>Chess</b>		
<b>Course Name (课程名称):</b>	<b>Intermediate &amp; Advanced Chess (中高级国际象棋)</b>		
<b>Teacher Name (教师姓名)</b>	Amodeo, Mario	<b>Phone</b>	(619) 508-2312
		<b>email</b>	<a href="mailto:mario@chessinstructor.net">mario@chessinstructor.net</a>
<b>Teacher's Background (教师简介):</b>	<p>Coach Mario has been coaching students at San Diego Chess Club for competitions for more than 25 years, earned 2<sup>nd</sup> place in 2010. He has coached over 4500 private classes and group classes over 10 libraries and schools since 1990. With his former students including Yale graduates, Harvard and other top colleges, Coach Mario started coaching SDHXCS students since 2012 offering Beginner, Intermediate, and Advance levels. For more information about Coach Mario, please visit his website: <a href="http://www.chessinstructor.net">www.chessinstructor.net</a></p> <p>Mario Amodeo 是一位在圣地亚哥拥有很长时间的一流国际象棋教练。每周在圣地亚哥国际象棋俱乐部参加比赛超过 25 年，曾在 2010 圣地亚哥国际象棋俱乐部锦标赛中获得第二名。自 1990 年代以来，他在数十个图书馆和学校地点为团体和“一对一”（4 至 84 岁）教授了超过 4500 个国际象棋课程。自 2012 年起为圣地亚哥华夏中文学校教授国际象棋初级、中级和高级班，为耶鲁、哈佛等各大名校提供了不少成绩优异的大学生。</p>		
<b>Course introduction (课程简述):</b>	<p>Intermediate &amp; Advanced Chess class is for children who already have experience and skills playing chess and want to add to their skill set with more tactical patterns, endgame skills, and basic strategic understanding based on the level of the enrolled students. Class time is divided between a lesson time followed by practice time with each other. Several tournaments will be held.</p> <p>中级国际象棋课程适合已经有一些国际象棋经验和技巧的儿童，并将根据入学学生的水平逐渐增强更多战术模式，残局技能和基本战略理解。上课时间除了教授理论知识，大多是练习以及举行比赛。</p>		
<b>Course Objectives (课程目标):</b>	<p>Improving attitudes such as self-esteem, responsibility, perseverance, and being observant are encouraged.</p> <p>Improve chess performance. For example:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Apply more complex tactics such as decoy and zugzwang.</li> <li>- Explore and prepare for 'open' positions such as the double king pawn</li> </ul>		

	<p>opening. -Use strategies and guides to attack and defend successfully.</p> <p>学习国际象棋的规则，应用更复杂的战术，探索和准备“开放”的位置，更成功地攻击和防守的策略和指南。进一步提高国际象棋的表现技能和战术心态。培养学生善于观察，坚持不懈和高度责任感。</p>			
<b>Pre-requisite/Student Ages</b> (先决要求/学生年龄要求):	Ages 6 and up. Prior knowledge and skills including the ability to apply fork, pin, basic checkmates, and a little fundamental opening understanding. 6 岁以上，具有国际象棋初级知识。			
<b>Student Evaluation / Presentation</b> (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	Chess tournaments, end of course gifts, and trophies for most improved/most accomplished. 期末擂台赛，评选奖杯得主。			
<b>Class Size (最多招生人数限制):</b>	16 Students			
<b>Course Fee (报名费 / 学费):</b>	<b>Registration &amp; material fee</b>	\$350 / year	<b>Course Time &amp; Location</b>	Sundays 12:25 Pm – 1:20 Pm